

Gundsømagle Landsbyråd

Bestyrelsesmøde mandag d. 3. september 2018 kl. 18:30

Deltagere:	Palle, Birthe, Erik, Lene, Asger, Stine, Steen, Mariann
Fravær:	Karin

Dagsorden:

Emne:	Opfølgning/ ansvarlig
1) Valg af ordstyrer Erik	
2) Valg af referent Mariann	
3) Opfølgning på referat fra sidste møde Ingen kommentarer	
4) Forretningsorden og kommissorier Forretningsordenen blev godkendt på sidste måde Men der mangler fortsat, at flere kommissorier bliver tilrettet og godkendt Ref.: Punkt på næste bestyrelsesmøde er gennemgang og vedtagelse af pt. manglende Kommissorier: Fællesspisning og Kunst og kultur. Udkast til sidstnævnte er udsendt separat. For Stier og Natur skal tilføjes Asger Krüger som medlem af gruppen. Under Kunst og kultur er flg. personer tovholdere for arrangementerne: Dragedag – Palle Infostanderen – lagt ind under PR-gruppen Markedsdage – Birthe og Jarl tager sig af Høstmarked. Evt. kommer der et julemarked. Bibliotek – Lene Familiebanko – Gitte og Mette Steen efterlyste tiltag, der kan fremme dialogen med GLR og Gundsømagles borgere. Vi er enige om, at vi gerne vil modtage ideer fra borgerne til, hvad GLR skal beskæftige sig med. Ny kontaktperson pr. 1.jan. 2019 i nst er Jens Peter Simonsen J	Alle
5) Persondataforordningen 2018 Landsbyrådet skal i lighed med andre foreninger - snarest sørge for at udarbejde et notat, der forklarer lidt om hvad vi opbevarer af data på vores medlemmer! Vi kan "låne" nogle ideer til hvordan det beskrives - af de foreninger, der allerede HAR udarbejdet et notat! Eks. Gulddyssegården og Egnshistorisk Forening! Ref.: Generel Data Protection Regulation - Stine kommer med et oplæg til, hvordan GLR skal håndtere GDPR. Beskrivelsen skal gerne med i næste nummer af Landsbynyt samt fremgå på vores hjemmeside.	Stine
6) Samarbejde med Falck?	

Erik, Karin og Palle har i sommers haft en møde med Falck. De tilbyder en ordning, hvor Landsbyrådet kan modtage kr. 1000,- hver gang de sælger en Alarm-HUS-pakke til et af vores medlemmer.
De har 125.000 installationer på markedet. En Hjemmeløsning til HUSE koster fra 2000 kr. i oprettelse - og ca. 430 kr. om måneden!
Ordningen er gratis for os - vi skal blot orientere vores medlemmer om muligheden for at de kan få rabat, hvis de tegner en ordning hos Falck.
Vil vi dette samarbejde?

Ref.:

GLR siger "nej tak". Denne markedsføring ligger udenfor vores regi.

7) Orientering fra formanden

- ♥ Roskilde Kommune afholdt "Landsbyrådenes dag"

Ref.:

Palle, Karin og Asger deltog

Generel mening er, at der var for kort tid til, at tale med andre deltagere. Aktuelle skolesituation blev kun kort berørt.

Jens Pedersen, formand for AAOL, vil udarbejde en liste over alle Landsbyråd i Roskilde Kommune. Rådene kan derpå samles udenom kommunen og drøfte fælles problemstillinger.

- ♥ Besparelserne på SKOLE-området! En kort orientering om hvad der er sket - og hvad der sker i fremtiden! Stor ros fra byen - omkring at Landsbyrådet reagerede med "Åbent Brev".

Ref.:

Resultatet af debatter og budgetforlig har medført, at Margretheskolen består, sandsynligvis i øget samarbejde med skoler i Jyllinge.

- ♥ Gert Salbæk og Palle er inviteret til møde på Rådhuset d. 17. september - hvor planchef Vilfred Hvid og planlægger Dorte Olsen, vil fortælle om de kommende planer, der er omkring ældreboliger bag ved Gl. Skole.

Ref.:

Palle og evt. Gert Salbæk deltager

Et emne at tage med til dette møde kunne være spørgsmål om hjælp til udarbejdelse af en piece for nytilflyttere/alle borger om Gundsømagle.

- ♥ Samarbejdet med Erhverv4000 Nord (Steen Broby) - omkring en registrering af mindre erhvervsdrivende i Nord.

Ref.:

Landsbyrådet har oprettet Facebook-siden "Gundsømagle -Erhverv", der er målrettet til mindre erhvervsdrivende og interesserede kunder i området. Der er pt. >400 medlemmer.

- ♥ Fællesspisning i Forsamlingshuset og prisen på leje!

Ref.:

Der er til september fællesspisning solgt for få billetter.

Vi følger op på økonomien for arrangementet.

- ♥ Vi deltager i HØST-marked i Bycenteret d. 22. september! I samarbejde med G77/Fitness. Hvem kan deltage på vores kontor?

Ref.:

Jarl, Birthe, Palle og Flemming kommer til kontoret.

Palle

Pt. er 10 pladser er solgt, der er plads til 18. Bibliotek holder åbent hele dagen. Mad og pizza kan købes.

- ♥ Der sælges billetter til Familie banko fra vores kontor - på torsdagvagten d. 6. september.

Ref.:

Palle har vagt - Gitte og Mette står for salget af billetter.
Der ønskes et bedre og mere nøjagtigt regnskab for Familiebanko.

- ♥ INFO-standeren - vedligeholdelse Knækkede plast omslag!
Noget er repareret. Der skal efterses, og lys mangler.

Ref.:

Ansvar for INFO stander er lagt ind under PR-gruppen.

- ♥ Metalplade med alle navnene gennem tiderne, der har været "Årets Borger" Hvordan kommer vi videre med dette projekt?
Erik kigger på opgaven, Palle kommer med en tekst

Ref.:

Dette blev ikke færdigbehandlet.

- ♥ Fiskebil til Gundsømagle - Status!

Ref.:

Fiskehandleren mangler en bil. Derfor har bi ikke fået konkret svar endnu.

- ♥ Landsbyprisen 2019 er udskrevet! Har vi projekter, der passende kan indgå?

Ref.:

Sidste frist for indsendelse af forslag til kommunen er 18.sept. 2018

- ♥ Eva Hejlsø (GAS), har meddelt at de ikke har ressourcer til at lave revy i 2019 - men måske igen i 2020. For øvrigt opfører de revy i Jyllinge her i september (spraglehøjgård)

Ref.:

Ingen yderligere kommentarer.

- ♥ Hullet/krateret på marken mod Østrup! Nedgraves der forurenede jord?

Ref.:

Steen kontakter pågældende, der står for projektet.
Palle vil tale med Gert Salbæk (Vandværket) om, hvorvidt han kender til sagen.

- ♥ Vi låner vores kontor ud til Hanebjælken en række mandage, hvor de sælger billetter til deres kultur-arrangementer.

Ref.:

Ingen yderligere kommentarer.

- ♥ AOF adm. flytter til Roskilde - men bestyrelsen i AOF Gundsø bevares!
Lokalerne på Sognevej bibeholdes indtil videre til en række kurser.
Ingen yderligere kommentarer.

Steen,
Palle

<p>Andet: GLR sponsorerer ikke velkomstdrink til Oktoberfesten. Ved ridestævne d. 9.sept bedes rytterne selv tage relevante billeder i brug på fb. Forsamlingshuset vil gerne låne nogle lamper fra Byfesten. Flemming kigger på anmodningen.</p>	<p>Flemming</p>
<p>8) Økonomi og medlemmer v/Erik Status på økonomi og medlemmer. Opkrævning for 2018-kontingenter er igangsat af Palle og Erik 352 har betalt pt. for 2018</p> <p>Skal vi nedsætte kontingentet til 120 kr/200 kr om året? Formålet skulle være - at tiltrække flere medlemmer.</p> <p>Formanden vil endnu en gang rejse spørgsmålet omkring: Skal vi skifte bank! F.eks. til Arbejdernes Landsbank, som har en fysisk afdeling i Jyllinge. Den gav et sponsorat til Jyllinge Festival 2018 - på 40.000 kr!! Måske vil den også kunne yde støtte til Gundsømagle Byfest!?</p> <p>Markedsbogen.dk En hjemmeside med oversigt over markeder i fædrelandet. Man kan blive optaget på oversigten for kr. 300,- kr om året + ca. 100 kr for hvert marked, man holder ... Er det noger for os?</p> <p>Støtte til BYFEST og JAZZ-koncerter skal søges inden 15. september! Tilskud under 10.000 kr kan søges løbende...</p> <p>Formanden ser gerne, at der senest 14 dage efter et arrangement udarbejdes et foreløbigt regnskab for aktiviteten. Det gælder f.eks. JAZZ, Fællesspisning, Famliebanko, Markeder, Revy, m.v.</p> <p>Ifm. BYFESTEN har vi indkøbt 2 telte (5x8 m og 5x10 m) Skal vi udleje disse talte til andre? Og hvis JA, på hvilke betingelser og pris?</p> <p>Ref. : Fornuftig situation, underskud ved Byfesten er dækket af kommunen (15000kr.). Jazz er ok, pinsejazzen giver den største omsætning. Kontingent: Der mangler stadig indbetaling af nogle kontingenter. Inden generalforsamlingen skal bestyrelsen afklare, om kontingentet foreslås ændret. Arbejdernes Landsbank i Jyllinge er efter sigende pengeløs. Palle vil dog tale med banken alligevel og finde ud af, hvor de har en afdeling, hvor man kan aflevere kontanter ifm. Vores arrangementer. Markedsbogen.dk – Det er ok at prøve. Støtte skal søges snarest og inden 15. Sept. Da næste byfest – (uanset årstal) – vil være nr. 10, kan søges større tilskud grundet jubilæum. Regnskab for diverse arrangementer skal afleveres så hurtigt det er muligt. Regnskab for Byfest kan dog ikke færdiggøres på 14 dage ! GLR's telte kan udlejes til medlemmer. Pris: hhv. 500kr og 800kr og depositum 2000kr. Kan udlejes fra torsdag til mandag. Flemming checker gerne ved retur modtagelsen. Flemming udarbejder vejledning og leje betingelser, Erik udarbejder lejekontrakt.</p>	<p>Palle</p> <p>Flemming</p>
<p>9) NY HJEMMESIDE v/Asger Vi har kontakt til Jimmi Røldal, der gerne vil hjælpe med en ny hjemmeside.</p>	

<p>Han foreslår at vi får et nyt LOGO - som også kan bruges på hjemmeside og andre steder.</p> <p>Ref. : Forslag om LOGO er ikke tydeligt nok. Vi vil gerne have et tydeligt LOGO. Alle bedes komme med forslag til hertil. Send det til Asger. Asger tager kontakt til Jimmi Røldal, der kan hjælpe med hjemmesiden via værktøjet Wordpress.</p>	<p>Alle Asger</p>
<p>10) Kort status fra de eksisterende grupper siden sidst:</p> <p>Trafik- og trafiksikkerhed v/Asger Afholdt møde 22.8.2018? FB-gruppen "Sikker Trafik i Gundsømagle"??</p> <p>Ref. : Hejnstrupkrydset bliver måske trafiksikkerheds-forbedret engang i år. Materielgården skal udføre arbejdet. Ny fartplan i august for busser. Der skal gå lidt tid, inden vi kan se resultatet. Georg arbejder videre med busskure. Fliser ved bycenteret skal hæves, Brugsen er ansvarlig for indgangen. Brugsuddeler mener det er kommunen, der er ansvarlig. Asger spørger kommunen. Vi arbejder videre med vinterens trafikevent.</p> <p>BYFEST v/Flemming Endt op med et underskud på lidt over 15.000 kr. Vi har fået udbetalt kr. 15.000 i underskudsgaranti fra Roskilde Kommune Hvordan skal forholde os til 2019? Skal flere foreninger inddrages? Skal disse indkaldes til møde? Skal vi holde en pause? Evt. ansøgning om tilskud skal ske inden 15. september 2018!</p> <p>Ref. : Byfestgruppen holder møde, hvor det besluttes, om byfesten holder pause eller ej, hvilken form osv. Der SKAL tilføres ressourcer fra andre foreninger. Byfestgruppen skriver til alle foreninger.</p> <p>Jazz-udvalg v/Palle Sensommer-koncerten forløb godt - UDEN regn og med superb musik! MEN vi skal have flere hjælpere på mht. oprydning og hjemkørsel af grej! Vi har fået lavet flotte T-shirts til alle, der hjælper til med JAZZ'en. Foreløbig har vi fået lavet 25 stk.</p> <p>Ref. : Ikke mere at tilføje, god musik, intet regnvejr.</p> <p>Event/Kulturudvalg/Bibliotek Kommende planer og arrangementer? Familiebanko - Salget igangsættes d. 6. september fra kontoret! Uge 44 - mulighed for tilskud til musikere (Spil Dansk) Dragedag først i oktober!</p> <p>Ref. : Foredrag på Biblioteket 11. oktober - Færøerne Kunst på kontoret - Gitte Nielsen udstiller, har ikke mere kunst på lager lige pt.</p> <p>Natur- og stier v/Steen</p>	

<p>Dialog herom på Landsbyrådenes dag - hvor vi nævnte ønske om sti gennem mosen til Kirkerup - og ønsket om cykelsti til Stenløse mv.</p> <p>Ref. : Kommunen støtter vores ønsker om flere stier i naturen. Vi skal afklare, hvordan vi får startet den gode dialog med de berørte lodsejere. Hvordan får vi medlemmerne til at fremsætte ønsker til, hvad GLR skal beskæftige sig med ? (Også nævnt under pkt. 4).</p> <p>UNGE-gruppe v/Birthe Ref. : Birthe er ikke længere i skolebestyrelsen. Derfor udtræder hun som tovholder af UNGE-gruppen. Det skal afklares hvordan vi får dannet et nyt forum omkring de unges udfordringer i byen. Flemming T. vil undersøge, om han kan skaffe emner til et ungeudvalg.</p> <p>Kunst på kontoret v/Birthe Ny kunst er for nylig ophængt.</p> <p>Ref. : Se ovenfor</p> <p>Fællespisning v/Karin De næste 3 spisninger er planlagt! Den første holdes 12. september! Og igen d. 11. okt. og 7. nov.</p> <p>Ref. : Der mangler deltagere. Der evalueres efter de planlagte fællesspisninger.</p> <p>PR-gruppe v/Palle Hvornår skal næste blad udkomme? Der er indlæg fra Vandværket + Søren Solborg + Forsamlingshuset Der er udgivet en ny version af BYENS KALENDER på FB, Hjemmeside og INFO-stander pr. 15. august og fremefter.</p> <p>Ref. : Vi skal have et blad ud i nov. Søren Soelberg - Nyt medlem, der interesserer sig for aktiviteter for unge. Gert Salbæk skriver artikel om vand.</p>	<p>Alle</p> <p>Flemming</p>
<p>11) Eventuelt- og hørt i byen! Intet at bemærke.</p>	
<p>Næste møde er tirsdag d. 9 oktober kl. 18:30</p>	